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no7045sProtokół z ogólnego zebrania

nrieszkańcórv osiedla,,Tomaszówka''
rł. Czechowicach- Dziedzicach

z dnia 17.09.2015

Uczestnicy: miesz](ańcy oraz zaproszeni goście wg listy obecności.

Proponowany porządek zebraIria:
iilJłllffii
|ł' lsam ',, &).*.ło,,x- i

Otwarcie zebrania.
Stwierdzenie prawomocnoścj obrad'
wybór protokolanta zebmnia.
Przedstawienie pfoponowanego polządku obrad'
Prz1'jęcie protokołrr z zebrania sprarvozdawczo- u1'borczego mieszLańców osied]a

,.TomasŻó\Ą'kŁ' z dnia 24 czerwca 2015 r'
6' Infomacja z realizacji zadali za okres od17 września 20 ] 4 r' do i 6 l\'ześnia 2015 I'

7. Plzedstawienie propozycji podziału środków będąc"vch rł, dyspozyoj i osiedJana2016t.
8. Przyjecie ucl'trł,ał w spfawie podziafu środków na zaclania osiedla oraz wnioskórł' do budŹetu

griny na 2016 r.

9' Pr'ezentacja koncepcji 
''Mała retencja w potoku szwajcarska Dolina od ulicy Cichy Kącik po

ulicę Legionów przy Starej Gnińe''.
10' P1'tania do zaproszonych gości, dyskusja i inne qłrioski mieszkańców
1 1. Zakończerrie zebrania.

Ad. 1. otwarcie zebrania dokonał Plzervodniczący Zarządu osiedla 
',Tonraszówka'' 

Janusz
UsŻok, t'itając pŻybyłych mieszkanców oraz go ści j edt'to cześrrie pl4jrrruj ąc rolę prowadzącego
zebranie.
Ad. 2. Na podstawie listy obecności uczestników stwieldzono plawon,ocność ogólnego zcbrania
mieszkaliców do podejnowania \Ą'iążących uchwał.
Ad. 3. Plzedsta\ł'ienie plzez Prze\lodniczącego zeblania kandydatury pana Edwalda \\'ali na
plotokolanta zebrania' wniosek przyjęto $' g]osorvaniu.
Ad. 4. Po pźedstaq'ieniu proponowanego porządku obrad nie rłłrjesjono \']1iosku o uzupełnienie
jego beści. w głosowaniu porządek obrad został pŻyjętyjednogłośnie'
Ad. 5. odcŻ}1anic proloko}u z zebrania sprawozdawczo' lyborczego mieszkańców osiedla

''Tomaszówka'' z dnia 2'{ cze^lca 2015 r' \ł'|az z przyjęciem poprzez głosowanie' Protokól został
przyjęty jedno 91ośnie'
Ad. 6. Przedsta\ł'ienie sprawozdania z realizacji zadarl osied1a 

'.Ton'iaszólł'ka'' 
za okes 17 rł,rześnia

2014 r' 16 września 2015 r. lł'ru z prz}'jęciem w głosolvaniu' Sprawozdanie prz,vjęto jednogłośnie-
Ad. 7. Przedstawienie propoz1cji podziafu środkórł' budzetu na zadania osied]a.,Tonraszórł,lia'' na
20]6 r olaz wnioskórv zadali do budżetu gminy na 2016 r. ujętych w fom]ie uch\\'a]

Głosy rv dyskusii nad propozycjani:
' Pani Dagnara Bacho*'ska zwrócjła się Z Żap),laniem o chalakler przebudorł1' uJicy

Szł'ajcarska Dolina' Burlnjstż Marian Błachut wyjaśnił, że widŻi koniecŻność
plzebudou)' tej u]icy.ze lłzg1ędu na PP Nr 6 olaŻ wzrosl budownictwajedno i
rł'ielorodzinnego. Jednali przebudowa uJicy stanowi flagtnellt duŻego projeklu. którego

w calości nje ńożna zlea]izorł'ać ze lłzględu najego duŹy całościo\Ę' koszt' Projekl pr'ze\Ą,idu.je
grunto\'ną przebudou'g łącafe z nrodernizacją oś$'iet]enja u]icznego'
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' Panie Róża cz}ż i Kazimiera f)anel 

^vróciły 
uwagę na potrzebę przebudowy ul. wąskiej

rł związku z nasilającyn sle nrchem samochodo\łTn' Sugercwaly podj ęcie działali
dorźnycb(założenie progół' zwalniając'vch)' Bunnistż stu'ieldził. iż pruebudorva taka musi
być upisana rv całościową koncepcję zagospodalowania pizyleglych terenów Wąski
charakter drogi rł1-musza rcgllację spraw własnościoqr'ch przyległych terenóu' (w}'kup
gluntów, Żgody właścicieli)'CŻ}ni to duze tudności z realizacją przedsięwzięcia. Instaiacja
progów zlł,alniających wiąze się ze spełnieniem waruŃórł' zabudovT a i tak nie g\^ arJlltuje
skuteczności rozwiąZania problemu (lrzenoszenie wstlŻąsów na zabudov'ania)'
Pal Ziemo*'it Porębski zap}4ał PŻewodniczącego Janusza Uszok o szczegół-Y o1ganjZacji

Dnia Seniora i koszty Z qm zwiąZane (kwola 7000 zł). Przewodniczący w1'jaśnił, iz zarząd
osiedla colocznie olganizuje takie spotkania d]a senioró\ł', \łychodŻąc naplzecjw pohzebon
osób stalszych, wypełniają Zarazem statuto\Ąlą funkcję tworzenja lł'spólnoty celów i potrzeb
mieszkańcólt Zaznaczył' Źe spotkania takie cieszą się ogromrią popu}amością wśtód 200
seniorów naszego osiedla'
Pan stanisław wiŻtrer zgłosił propozycje dofinansorvania chóru ,,Moniuszko'' w zrviązktl
z obchodzonym niedarłłro jubileuszem. W chórze śpiewa 7 osób z naszego osied1a' Janusz
Uszok zapewnił o rozpatrZeniu łniosku, podkeślając vkład i zaangżowanie \ł' działa1ność
kultulalną naszych mieszkńcó$,. na cze]e z zasłuŹoną chóIzystka Marią Chmielniak.

Ad. 8. Poddanie pod głoso\\'anie tleści trchwałj
' Uchwala 4/09/201 5 podział zadan w budŻecie osied]a'

Plz'vjęta plzy 5 głosaclr przeciw
. Uchrł,ała rt 5/09/2015 podział zadan do rea1izacji w budżecie gminy'

Prz-vj ęta jedno głośnie.

Ad. 9. Plezenucja koncepcji zagospodarorł'ania wód opadowych w potoku Szwajcarska Do1ina
przez Wydzial Zavądzania Kryzysowego' ZostĄ przedstarł,ione Żdjęcia poszczególnych miejsc.
rł' których będą prowadzone prace porządkowe i budowlane. SŻcŻegółow).ch \ł-_vjaśnień udzielił
Burmistlz Marian Blachut omz hydroiog Barbara Blaszczak
PĄekt zakłada spowoinienie i ograniczenie spłIł.rl wód opadolł},ch, w górnym odciŃu zlewni.
rł,Iaz z udlożnieniem do1nego odbioru poprzez:

. utworzenie 3 zbiomików retencyjnycl't i budowa wałóv'

. budowa mini_zapory pŹy ul' Legionów (rłysoki kawęznik),
' udlożnienie kanalizacji deszczowej i otwarcie rurociągu na telenie MoSiR-u,
. Iekult}.wacja terenu z przeznaczeniem na rekeację '

Głosy *.dyskusji:
. Pani Erva Stolarz zap)'tała o tennin rcalizacji przedsięrvziecia.

Bumistrz okeślił czas na nrinimum 1 rok _ przygotowanie inwestycji, projekt, uzgodnienia'
finaltse,

' Pan zdzislaw Zygmunt oraz Dagmara Bachoł'ska zasugero\\'a1i pilotowanie projektu
popzez ustalenie harnrologramu działań lłraz z okreś1eniem priorytetów adekwatnych do
potrzeb zainteresowanych.

' Pani Malgorzata Jasny \ł}raŻiła obawę ojakość wody w odtrł'arzanych kanałach, ro\!aci]
(N'Yprowadzade ściekórł'z domostw)- Pan Marian Błachut zagwalantou,ał dzia}allja
prerłencyjne, monitorowanie i stałą kontro]ę tych kanałów.

. Z-caPrzevodl'l:jcz'ącego Rady Miejskiej, KrzysztofBergel olaz Radny.Ianusz Uszok
zapewliali zebranych o pełnyn] zaatgMowauriu Bdnych \\'skuteczne lozrł'iązarrie problemu'

Ad. 10. Dalsze glos-y u'd)'skusjil
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Ad. l0. Dalsze gło.1 u d1sku.ji:

. Pa_n Andrzej Borgieł zgłosiłprobiem łieprzyjemnego zapachu w1'dobyrającego się ze
studni kanalizacji sanitarnej. aajdującej się na vysokości jego posesji przy ul' Łulowej.
Bunnisbz odpowjedział, że skieruje ten problęm do administratora sieci' L1órym jest spółka
PIM' aby problem został rozwiązaIry'.

. Pani Barbara Knap zgłosiła pouzebę u1'budowania garźy na gmim1rclr działkacĘ wokói
bloków społdzielni mięszka[io*'ej plzy ul. siepe.j' motywując srłrij \łdosek ocbroną przed
wandalizmęm' Burmistrz v}'iaśnił. Źe budo\ła garazy nie jest zada iem własnym gn r }'
Możę jed}de \ł}dzieżawić gIuBL rmoŻii\ł,iając zabudowę w zakesie działań spółdzieLii
mieszkaniowej .

. Pani Barbara Knap podnjosła tenat wyci!łi dże\ł'p'zy ul. Śiepej' Bumlisbz tr{arian
Blachut. stwierdził, że ze wzgiędu na ekoiogię i ochronę środorviska . dŻiałania tałie będą
podejmo\\.ane rozwaŹnie i runialkorł'anię.. Pani Jollntł Z}ŹańskA, zwIóciła uwagę na notorycznę podtapianie jej posesji, rv związku z
niekorzystnym ukszlałtowaniem te.enu. wokółjej poses.ji (podniesioną źle \łJ?.ofi]o\ł'a|a
drogą spł}'\'!'$ód z pobliskiego placrr należącego do Rafinerii). Janusz Uszolizapeunił
o podjęciu działan nap.a\czych w Żaklęsie Bożliq,ości i konpetencji Zarądu osiedla,
iicząc na pomoc i wsparcie gminy. Bumristrz również zapewnił o przekazaniu spraw1 do
odporł'iedłiclr shvb. deklarujac rozwiązarrie problemu.. Paristwo Róża i Karol Czy-ź zwrócili uwagę na problem ŻagroŹeoia pożarorvego . rł
zwiąku ze składov'anierrr odpadów organicznych (gałezi. travy), rłokół tludynlru '.Sybir''pz1' u1. Wąskiej.

Ad.1l. ZaJ<ończena zebraDia dokołał Pr'€1vodnicząc)' ZarŻadu osiedla ..Tomaszóv,ka.'' dzięku_jąc
zebranyrrr za pr4óycie i akq.my udział rł' obradach.

Załącznik:

. lista obecności

. splawoldaoie z lealizacji z-adan osiedla -.Tomaszówka ' za okręs od 17 wrz-ęśnia 201,{ roliu
do 16 rłrześnia 20i5 roku. treść UchwĄ nr 4/09/2015 otaz fi 510912015


